



470 英里

# 两天華盛頓國會深度遊

(CP2)

## 第一天 紐約市 - 費城 - 華盛頓 240英里

我們從曼哈頓唐人街出發後，第一站便來到擁有三百年歷史且曾為美國的第二首都所在地—費城。沿着古城青石小路去參觀象徵自由的美國國寶—自由鐘，雖有數條裂縫，卻作為美國二百多年來對自由往的重要象征，雖無聲卻彷彿歷史的鐘聲不絕于耳。近旁處就是《獨立宣言》《美國憲法》《人權法校》的誕生地—獨立宮。接着我們便乘坐豪華的雙層觀光巴士，有專業的當地導遊給大家栩栩如生的介紹老城更深刻的歷史古迹。午飯後前往阿米什文化遊探索阿米什人的神秘世界，在維持他們簡樸的生活方式卻並沒有完全脫離整個社會。由于來自“外面世界”的持續發展，阿米什人可能對其傳統價值觀做出某些讓步，但仍約束自己服從其信仰。隨後我們便來到美國的首都—華盛頓特區，我們將乘坐首都遊船在波多馬克河之上，有機會欣賞美國國防部——五角大樓，最後途徑華盛頓紀念碑、第二次世界大戰紀念堂，并下車步行林肯紀念堂、朝鮮戰爭紀念堂、越南戰紀念堂，找尋歷史的腳步，聆聽歷史的聲音。

參考酒店資訊: Holiday Inn 或同級



## 第二天 華盛頓 - 紐約市 230英里

從酒店出發之後，巴士載我們回到特區。我們首先來到美國三個最高權利機構之一的國會山莊。國會山莊步行遊是跟隨國會內部解說員遊覽凋梁畫棟的金碧圓頂大廳，欣賞歐洲文藝復興時期的藝術佳作，娓娓敘述美國歷史的四壁巨型油畫和泄露天機的神秘回音大廳。之後前往參觀歷屆總統工作和生活的官邸—白宮。在那裏我們會開啓徒步步行旅程：優雅的白宮南草坪在白雲綠草藍天的襯托下顯得格外端莊。回程的路上，我們會經過美國東岸最負盛名的高等學府，與哈佛大學、耶魯大學齊名，常春藤盟校的成員之一的私立研究型大學——普林斯頓，一覽傳統上美國大學三巨頭之一的風采。

華盛頓深度遊行程費用(必付費用, 以座位為準) 成人 \$60/ 小童 \$60 / 長者\$60

包括: ①國會山莊步行遊 ②費城雙層觀光巴士遊

如遇節日假期景點關閉\*\*\*以新聞博物館/總統蠟像館\*替代

如深度遊國會關閉\*\*\*以海軍陸戰隊戰爭紀念碑和美國空軍紀念碑替代



### 新特點

- 1.美國歷史文化之旅, 進入三權分立之最高立法機構的國會山莊, 由專業導遊帶領了解歷史巨輪下美國的過往
- 2.全球聞名高等學府: 常春藤盟校的成員之一——普林斯頓大學
- 3.阿米什文化遊: 科普了解阿米什的信仰與文化, 探索阿米什部落的神秘世界。

### 出發地點

曼哈頓唐人街 @ 7:45 am 183 Canal Street, New York, NY 10013  
 澤西市 @ 8:30 am 100 14th Street Jersey City, NJ 07310 (Target商店)  
 愛迪生 (椰子林餐廳後院停車場) @ 9:00 am 118 Greenwood Ave, Edison, NJ 08817

## 買二送一

兩人一房	第三人同房	第四人同房	單人房	3/16 - 9/2	3/16之前、9/2之后
每人 \$76	免費 (每人 \$51)	\$60	\$126	天天出發	一、三、六

### 接駁車至曼哈頓出發地點

法拉盛 (匯豐銀行) @ 6:30 am 39-10 Main Street, Flushing, NY 11354

布魯克林 (藝視眼鏡) \*祇接不送 @ 6:50 am 6002 8th Ave, Brooklyn, NY 11220

景點門票	成人	小孩	長者 65+
阿米什文化遊	\$29	\$19	\$28
美國首都深度遊 (必須付費)	\$60	\$50	\$60
首都遊船	\$26	\$20	\$26
普林斯頓大學遊	\$15	\$15	\$15

\*上列門票價錢祇供參考, 門票價錢會因季節而作出變動, 恕不另行通知。



天馬旅遊保持對升級性景點收費權力

自願參加性升級景點 - 以該團團費名義於客人參加意願按規定價格收費 (藍色景點)

必須參加性升級景點 - 以該團團費名義向客人收取規定價格 (橘色景點)



貴賓旅遊集團  
VIP BUS TOUR.COM

718 - 680 - 1628

6301 8th Ave Unit# 27 Brooklyn NY

飛龍超市商場內 - 27號舖



470 mi

# 2 Days Washington D.C: U.S Capitol in-depth Tour (CP2)

## Day 1 New York City– Philadelphia –Washington D.C 250 mi

Our tour bus will depart from New York to Philadelphia to see the historical independence hall, Liberty bell then we will take Philadelphia Double Decker Bus to see the whole view at City of brotherly love Philadelphia. After lunch we will head for the Amish Village of Pennsylvania where you will have the chance to experience Amish culture first hand. There will be a guided tour that leads us into an authentic Amish farmhouse where we will have a closer look at the Amish history. Also, there will be a guided bus tour to discover their unique farm town. Then bus straightly go to Washington D.C. and we will visit one of the most famous landmarks in the world, the Lincoln Memorial along with the Korean War Memorial and Vietnam Memorial. After Lincoln Memorial we will take Capital Sightseeing Cruise which rests on top of the Potomac River, the national river of the United States, with the exclusive view of The Pentagon, the Department of Defense. Standard Hotel: Holiday or Similar



## Day 2 2 New York City – Washington D.C–New York 230 mi

The bus tour will first depart hotel straight back to D.C and first stop will be the US Capitol. A Walking In-depth tour inside of the Capitol, accompanied by a professional US CONGRESS Tour Guide, who is going to show us inside the Capitol, as well as the Rotunda and the Crypt. Following next will be the White House (Exterior), the principal residence and workplace of the U.S. President. On the way back, We are going to visit a private Ivy League research university in New Jersey. the fourth-oldest institution of higher education in the United States: Princeton University.

\*Itinerary may change without notice.

\*In-Depth upgrade\* Mandatory Fee: Adult \$60 / Child \$50 / Senior \$60 (By Seat occupancy)

Capitol In-Depth Walking Tour, Philadelphia Double Decker Bus

Holiday or weekends schedule substitution:

Holiday or weekends schedule substitution: Attractions will be replaced to Newseum / Wax Museum when it's unavailable.

"US Marine Corps War Memorial" and "US Air Force Monument" will be replaced if US Capitol is closed



### NEW Highlights

1. Follow the tour guide of U.S Capitol for the Capitol depth tour to witness how founding fathers of United States build up this country step by step.
2. Potomac River Cruise with Pentagon view.
3. Philadelphia Double Decker Bus to see the whole view of United States' birthplace.
4. Ivy League institution :Princeton University

CP2	Adult	Children	Senior 65+
Amish Village	\$29	\$19	\$28
Capitals discovery In-depth tour	\$60	\$50	\$60
Washington DC Cruises on the Potomac River	\$26	\$20	\$26
Princeton University	\$15	\$15	\$15

\*Admission prices are subject to change without prior notice.



TINMA Travel & Tours Reserve the Right to Apply Charges From: Upgraded Optional Attractions (Blue) - Customer Must Pay As Part Of The Tour Fee When Chosen To Join Upgraded Mandatory Attractions (Orange) - Customer Must Pay As Part Of The Tour Fee When Join The Tour.

## Buy 2 Get 1 Free

### Departure Locations

Manhattan–Chinatown @ 7:45 am 183 Canal Street, New York, NY 10013  
Jersey City @8:30 am 100 14th Street Jersey City, NJ 07310 (Target)  
Edison (Coco Asian Restaurant Backyard Parking Lot) @ 9:00 am 118 Greenwood Ave, Edison, NJ 08817

Double 1 Rm	3rd Person Same Rm	4th Person Same Rm	Single	Before 3/16, after 9/2	3/16 – 9/2
\$76 Ea.	Free (\$51 Ea.)	\$60	\$126	Mon, Wed, Sat	Daily

### Shuttles to Manhattan Departure Locations

Flushing (HSBC Bank) @ 6:30 am 39–10 Main Street, Flushing, NY 11354

Brooklyn (Eye Solution) \*Pick-up only, no drop @ 6:50 am 6002 8th Ave, Brooklyn, NY 11220

